

Concert 2023 Sponsorship Form**2023 音樂會贊助表格****SPONSOR'S PARTICULARS 【贊助者資料】**

Name of contact person (Eng) _____ Prof./ Dr./ Mr./ Miss/ Ms./Mrs.* (中文) _____ 教授/ 博士/ 先生/ 小姐/ 女士/ 太太*

Email (電郵) _____ Tel (聯絡電話) _____

Correspondence address (聯絡地址) _____

Name of Student (if applicable) (學生姓名 (如適用)) _____ Class (班別) _____

Crossed cheque no. (劃線支票號碼) _____ Date (日期) _____ / _____ / 2023
dd mm

SPONSORSHIP 【贊助】

Maximum number of complimentary ticket with priority seating apportioned¹
可獲贈預留較佳座位的音樂會入場券¹

Please indicate the number of complimentary tickets you would like to receive.
(The total number of tickets needed in both concerts should not exceed the maximum number apportioned)
請寫下所需獲贈音樂會入場券數量
(可選一或多於一場)

1 July 2023 **2 July 2023**
Saturday 7:15 pm **Sunday 7:15 pm**

<input type="checkbox"/>	Diamond 鑽石	\$50,000 or above 五萬元或以上 Please specify 請註明金額 \$ _____	10	[]	[]
<input type="checkbox"/>	Ruby 紅寶石	\$30,000 三萬元	6	[]	[]
<input type="checkbox"/>	Sapphire 藍寶石	\$25,000 二萬五千元	5	[]	[]
<input type="checkbox"/>	Emerald 綠寶石	\$20,000 二萬元	4	[]	[]
<input type="checkbox"/>	Amethyst 紫水晶	\$15,000 一萬五千元	3	[]	[]
<input type="checkbox"/>	Peridot 橄欖石	\$10,000 一萬元	2	[]	[]
<input type="checkbox"/>	Pearl 珍珠	Below \$10,000 一萬元以下	I would like to donate (\$ _____) ² to support Concert 2023. 本人樂意捐款(\$ _____) ² 支持 2023 音樂會。		

¹ Seat selection is not available. Seats will be arranged on a "first-come, first-served" basis. SSC reserves all rights and the final decision in case of dispute. ¹ 門券不設選位。座位將由大會以先到先得原則作座位安排並保留最終決定權。

² Donations of \$1,000 or more will be acknowledged in the concert programme booklet.

² 金額在一千元或以上的贊助者芳名將刊登在音樂會場刊內，以表謝意。

Name of sponsor to be acknowledged in the concert programme booklet.
刊登於音樂會場刊內的贊助者芳名為 _____

I wish my sponsorship to be anonymous. 不記名贊助。

ADVERTISEMENT / COMPLIMENTARY PAGE 【刊登廣告或致謝頁】

<input type="checkbox"/>	Gold Sponsor 黃金 Inside front cover or inside back cover 封面內頁或封底內頁 First come, first served 先到先得	\$40,000
<input type="checkbox"/>	Silver Sponsor 銀級 Inside pages (full page) 內頁 (全頁)	\$20,000
<input type="checkbox"/>	Bronze Sponsor 銅級 Inside pages (half page) 內頁 (半頁)	\$10,000
<input type="checkbox"/>	Concert Friend 音樂會之友 Acknowledgement with company logo 公司標誌	\$2,000

IN-KIND DONATIONS 【物資捐贈】

- Meal boxes and beverages for performers & backstage helpers 演員及後台工作人員之飯盒及飲料
- Makeup and accessories for performers 演員化妝品及相關物資
- Printing service of the concert programme booklet 場刊印刷
- Printing service of posters and banners 海報及橫幅印刷
- Floral arrangements 花禮安排
- Others 其他 (Please specify 請註明) : _____

- ※ Artwork should be supplied by advertisers or sponsors. They will be printed in full colour. Programme size: W15 x L23 (cm)
廣告式樣由廣告客戶或致謝者提供。本校將採用全彩頁印刷。場刊尺寸：寬 15 x 長 23 (厘米)
- ※ To facilitate printing of concert programme booklets, all donors and sponsors who wish to be acknowledged in the programme should submit the sponsorship form and donation by **2 June 2023**.
因印刷音樂會場刊需時，贊助者如欲其芳名刊登於場刊內，贊助表格及款項必須於 **2023年6月2日** 前送達。
- ※ Sponsors who place advertisements, complimentary pages or in-kind donations will not be entitled to any complimentary tickets.
刊登廣告、致謝頁或物資捐贈者將 **不會獲贈** 音樂會入場券。

- ※ Please make cheque payable to “St Stephen’s College” and write “Concert 2023” with the name of contact person and phone number on the back of the cheque.
支票抬頭請寫「聖士提反書院」，支票背面請寫「2023 音樂會」，聯絡人姓名及電話。
- ※ Students, please submit your cheque with this form to the Class Teacher.
同學請將支票連同此表格交回班主任。
- ※ Alumni or other donors, please post your cheque with this form to St Stephen’s College, 22 Tung Tau Wan Road, Stanley, Hong Kong, and write down “Concert 2023” on the envelope.
舊生或其他贊助者請將支票連同此表格寄回香港赤柱東頭灣道廿二號聖士提反書院，並於信封面上註明「2023 音樂會」。
- ※ If you have any enquiries on being a sponsor of the concert, please feel free to contact **Mr. Corwin Kan** and **Mr. Chan Kwok Pui** at 28130360.
如有任何相關音樂會贊助查詢，請聯絡 **鄧學研** 老師或 **陳國培** 老師 (電話 28130360)。

*On behalf of St Stephen’s College & St Stephen’s College Preparatory School,
we are immensely grateful for your continued support.*